

Cairo, 14/11/2021

القاهرة في 14/11/2021

Attn: The Disclosure Department
Egyptian Exchange

عناية: قطاع الإفصاح
البورصة المصرية

Dear Sir, Madame

تحية طيبة وبعد،

Please see below a summary of the board of directors' resolutions dated 14/11/2021:

فيما يلي ملخص قرار اجتماع مجلس إدارة شركة السويدي اليكتريك (ش.م.م) المنعقد في تمام الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم: 2021/11/14

- The Board approved the Audit Committee Report of the Company's financial position for the period ended 30/9/2021 as presented
 - The Board reviewed the External Auditor's limited review report and approved the Company's Standalone and Consolidated Financial Statements for the period ended 30/9/2021 as presented
 - The Earnings Release for the period ended 30/9/2021 approved as presented
- اعتماد تقرير لجنة المراجعة عن المركز المالي للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2021/09/30.
 - تم الاطلاع على تقرير الفحص المحدود لمراقب الحسابات كما تم المصادقة علي مشروع القوائم المالية المستقلة والمجمعة للشركة عن الفترة المالية المنتهية في 2021/09/30
 - اعتماد بيان نتائج الاعمال عن الفترة المالية المنتهية في 2021/09/30

Signature:

التوقيع:

Tarek Yehia

Investors Relations Senior Manager



طارق يحيى

طارق يحيى

مدير علاقات المستثمرين